



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: THE JORDAN WORSTED MILLS Date: 31-03-2024 12:16:37 PM Subject: distributing cash dividends</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصانع الآجواخ الاردنية التاريخ: 31-03-2024 12:16:37 PM الموضوع: توزيع ارباح نقدية</p>
<p>the ordinary general assembly of the jordan worsted mills co ltd was held on thursday 28/3/2024 through the visual and electronic communication the shareholders participation in the general assembly meeting was (85.38%) the general assembly approved the distribution of 0.140JDper share as cash dividends to the shareholders</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة مصانع الاجواخ الاردنية المساهمة العامة المحدودة اجتماع عادي يوم الخميس الموافق 2024/3/28 بواسطة الاتصال المرئي والالكتروني وبنسبة حضور (85.38%) حيث وافقت الهيئة على توزيع 0.140 دينار /سهم كرباح نقدية على المساهمين.</p>
<p>28-03-2024</p>	<p>28-03-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Samer Suleiman Al Bawwab</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Samer Suleiman Al Bawwab</p>